
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 307
Ministeren bedes be- eller afkræfte, hvorvidt der kan gå 1-2 år før den tyske
miljøgodkendelse for Femern Bælt-projektet foreligger, og hvorvidt ministeren
i så fald vil være indstillet på at afvente denne godkendelse inden byggeriet
igangsættes.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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